
  

Jaaroverzicht 2014 Natuurgroep Lunetten 

De onderstaande onderwerpen stonden in 2014 op onze agenda: 

1. Overleg met de gemeente 

Dit jaar hebben we weer vaak en regelmatig overleg gehad met de gemeente. En wel 

met Gitty Korzuise, Bettine Leiss(bomen) en met Christiaan Sack en zijn opvolger Cees 

Hoogendoorn. 

Lies Konig is door de gemeente ingehuurd als projectleider van de sporendriehoek. Zat er 

vorig jaar veel vaart in dit project. Dit jaar waren er veel tegenslagen waar de gemeente 

een oplossing voor moest verzinnen en zijn we niet erg opgeschoten. 

Problemen: de paarden die eerst weg zouden gaan, blijven nu op deze plek (verworden 

recht). Gehannes met opslagdepot voor pro rail. 

Bij al ons overleg staat voorop: wij bespreken veel voor met ambtenaren, maar alle 

besluiten worden voorgelegd op openbare bewonersvergaderingen die de gemeente 

organiseert. 

Tijdens de schouw met Christiaan Sack 

2. Vragen & reacties & divers 

We kregen, via Bol en/of website vragen over:  

o De status van de groep 

o Vragen of we ons aan wilden sluiten bij stadsinitiatieven 

o Vragen over samenwerken met Ludens 

o Of we iets kunnen met natuureducatie voor kinderen van de BSO 

o Verzoek bewoner meedenken openen betonnen wand onder fietsbrug in 

Beatrixpark 

o  

  

3. Vergaderingen  

We vergaderen ongeveer eens per 6-8 weken in de Musketon. Omdat reserveren toch 

nog wel eens fout loopt, regelt Christien de reserveringen. 

4. P.R. 

Om bekendheid te geven aan onze groep, hebben we een website die goed bijgehouden 

wordt, leggen we voor werkdagen flyers neer in het winkelcentrum, de Musketon en op 

de scholen. In november zitten we ook op de landelijke site ‘natuurwerkdag’.  

Daarnaast organiseren we excursies. Dit jaar hebben we weer een excursie gehad in de 

natuurtuin.   

De werkdagen aan de salamanderpoel worden vooraf gegaan door publiciteit op 

wijkniveau, soms ook in de pers en we liften altijd mee met de email van het BOL.  

  

  

 



5. Sporendriehoek 

  

6. Bomen 

Er is contact geweest met gemeente over bomen kap en aanplant van   

7.  Groenbeheerplan 

We zijn begonnen met het herlezen van dit plan. We zijn ook begonnen met het 

inventariseren van de ecologische ‘natuurkernen’ en ontdekten dat we ze niet meer 

allemaal konden terugvinden. Komend jaar gaan we dit verder bekijken en bespreken 

met betreffende ambtenaren. 

Het (door bezuinigingen) veranderende maaibeleid van de gemeente, houden we scherp 

in de gaten. Men accepteert afgezette gebieden, zolang wij dat maar zelf doen. Hiermee 

voorkomen we dat bijv. Orchideeën voor de zaadzetting al gemaaid worden.  

  

  

8.  Salamanderpoelen 

We hebben zoals in voorgaande jaren de twee salamanderpoelen beheerd. Er is 

geïnventariseerd en veel onderhoud gepleegd. 

Natuurtuin 

 

9. Ringslangen 

De ringslangenbroeihoop in park de Koppel is opnieuw aangelegd. Voorlopig hebben we 

daar nog geen ringslangen waargenomen. 

 

   12. Vleermuizen 

Er zijn her en der kasten opgehangen, die door de Natuurgroep gecontroleerd worden. 

13. Op de agenda in 2016  

De volgende onderwerpen staan in elk geval op onze agenda:  

 Wat is een goede plek voor festivals 

 Hoe actueel is het groenbeheerplan anno 2015? 

 Aandacht voor samenwerking opvolger Christiaan Sack 

 Archiveren & digitaliseren van het oude BOL-archief  ‘groen’.  

 Beheer Natuurtuin 

 

Nemen we contact op of doen we dat niet? 

wij zijn van ‘de natuur’ ‘het groen’ . we houden ons niet bezig met recreatie. We gaan in 

gesprek op het moment dat het ‘ons aandachtsgebied’ raakt. 

Zo kiezen we ervoor ons niet bezig te houden met de entree van de bouwspeelplaats of 

de herinrichting van een speelveld. Wel initiëren we en denken we mee over een nieuw 

op te zetten werkgroep natuurbeleving voor kinderen. We zoeken vrijwilligers en zien de 



groep dan als een van de vele actieve natuurgroepen in de wijk. ze maken gebruik van 

de website, enz. 

zo kijken we ook naar stedelijke initiatieven zoals de nieuwe stichting bomen Utrecht. 

Doen we niet aan mee. 

 

 


